



CENTRALE
CANINE

Ne pas jeter sur la voie publique - réalisation et impression par nos soins.



26-28 MAI 2023

L'équipe France est ravie de vous accueillir pour le 34ème Euro OES Show du 26 au 28 Mai 2023 dans le magnifique Jardin de Ville de Ribeauvillé parmi des arbres centenaires.

Ribeauvillé est un village typique au coeur de la « Perle du Vignoble Alsacien » situé à 67 km de Strasbourg par l'A35 et 49 km de Mulhouse-Basel par l'A36.



Programme et Inscription sur le site disponible en Septembre 2022 sur www.eurooesshow2023.com

*Information et Contact sur
contact.oesshowfrance@orange.fr
Au plaisir de vous accueillir nombreux!*



RIBEAUVILLÉ



The French Team is delighted to welcome you to the 34th Euro OES Show on the 26 to 28 of May 2023 in the beautiful city garden of Ribeauvillé among the hundred year old trees.

Ribeauvillé is a typical village in the heart of the « Pearl of the Alsatian Vineyard » located 67 km from Strasbourg by the A35 et 49 km from Mulhouse-Basel by the A36.

Details and registration on the website available in September 2022 on www.eurooesshow2023.com

*Information and Contact on
contact.oesshowfrance@orange.fr
We look forward to welcoming you!*